

第六週 學校聯絡事項

1、購買電腦募款活動持續進行中，請大家踴躍支持！捐款方式：

- a、Zelle 捐款<treasurer.nccs@sdcca-nccs.org> memo: Fundraising
- b、現金或支票請交到 703 辦公室。(check payable to: SDCCA-NCCS, memo: Fundraising)。

2、本週學校活動：

- 9:30-10:30 在辦公室舉行家長代表說明會。提供點心及咖啡。
- 11:00-12:00 在辦公室舉行寫字比賽工作說明會。
- 12:30-14:30 在午餐區舉行中華文化聯誼主辦迎新活動。敬邀班級代表家長們參加。請回覆邀請函以便統計人數提供餐點。
- **扯鈴社團開課**：一期六堂課，費用\$60，學校提供扯鈴。活動日期：10/7, 10/21, 10/28, 11/4, 11/11, 12/2。時間 8:45-09:15 AM。活動地點：學校中庭草地。課程活動結束後，請家長陪同小朋友進教室。

3、近期學校活動：(參考學校全年行事曆)

- 2024 新春園遊會學生司儀徵選即日起開始報名([報名表](#))，10/22 報名截止，10/28 面試。如有疑問，請電郵 <info@sdcca-nccs.org>。
- 10/14 寫字比賽及初審
- 10/21 期中考 / 寫字比賽評審
學生商店：老師帶著學生參加。家長請提醒小朋友帶點卷。去年的點卷仍能使用。
- 10/28 萬聖節活動 / 寫字比賽頒獎
- 年刊封面徵稿中！徵稿辦法點選[報名表](#)。

4、課外活動：

- [南加中文學校聯合會秋季學術比賽](#)，北郡校內報名即日起至 10/15 止。
- 聖地牙哥北郡文教中心課程：
 - 鉛筆素描課程本期主題：山水：9/28 - 11/9 每週四 1:00-2:00pm 報名請電郵：lc@sdcca-nccs.org
- **SDCASEA**中華科工會 提供 **2023**十二年級數名獎學金，截止日為**10月14日**，詳情及申請辦法請至中華科工會網頁下載：<https://www.sdcasea.com/scholarship>

5、家長志工服務機會：

- PTA：執勤家長填寫[家長志工服務表](#)。

6、聯絡我們

✉ 電子信箱(校務)：info@sdcca-nccs.org 家長會：pta@sdcca-nccs.org

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 6: Weekly Bulletin

1. Computers Fundraising Drive! Investing in the future of our students .Donation payment method:

- Zelle to <treasurer.nccs@sdcca-nccs.org> (memo: Fundraising); or
- Send **cash** or a **check** (payable to SDCCA-NCCS, memo: Fundraising) to the office (room 703).

2. This week's activities:

- Room parents meeting hosted by PTA at office (room 703) 9:30 ~ 10:30 AM. Coffee and refreshment will be provided. Welcome new/returning room parents to join.
- Handwriting Contest Preparation Meeting at office (room 703) 11:00 ~ 12:00 AM.
- 12:30-14:30 Welcome party hosted by SDCCA.
Location: BMMS lunch count. All room parents are invited. RSVP is needed.
- The [Chinese yo-yo club](#): Each session has six classes. Fee: \$60. School will provide yo-yo.
Meeting dates: 10/7, 10/21, 10/28, 11/4, 11/11, 12/2.
Meeting time: 8:45 ~ 9:15 AM. Location: BMMS courtyard
Parents, please accompany your kid to the classroom after the yo-yo club.

3. Upcoming Events:

- The registration for the emcee ("Master of Ceremonies") of 2024 Chinese New Year celebration performance started now, click [HERE](#) to register, the deadline for registration is 10/22, audition is on 10/28. Please direct your questions to <info@sdcca-nccs.org>.
- 10/14 Handwriting contest and first round judge.
- **10/21 mid-term exam and handwriting contest final round judge.**
Student store: Please remind students to bring coupons. Last year's coupon can be used.
- 10/28 Halloween Event / Handwriting Contest Award Ceremony.
- [Yearbook Cover Design Contest registration](#) has started. Click the link to know more.

4. Extra Events:

- [SCCCS Fall Academic Contests registration](#) is open until 10/15 for school-wide registration.
- SDCCA-Learning Center Classes:
 - Scenery and landscape sketch class from 9/28 ~ 11/9 Thursday 1:00 PM - 2:00 PM. Email lc@sdcca-nccs.org for registration.
- **SDCASEA provides three scholarships and one assistantship for high school seniors now. All deadlines are 11:59 PM Pacific time of 10/14/2023. Download the application form from <https://www.sdcasea.com/scholarship/>**

5. Volunteer opportunities:

- Please sign up for the [opportunities](#) through December 2023.

6. Contact Us

-  Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____